
Generalforsamling d. 2.6.18 
Græsmarkens Vandværk I/S 
Generalforsamling på Vesterlyng Camping den 2/6 2018 

 
Dagsorden: 

 
1. Velkomst, registrering af fremmødet og valg af mødeleder. 
2. Godkendelse af dagsorden. 
3. Indkomne forslag fra medlemmer: Forslag fra Of’s bestyrelse. 
4. Beretning. 
5. Regnskab, budget, kontingent og takstblad. 
6. Valg til bestyrelse: a) Formand Arthur Søborg; b) Suppleant Anker Gluud. 
7. Valg af bilagskontrollanter: Ellen Grube Hansen og Bente Mortensen, samt suppleant 
Birgit  Ebdrup 
8. Indkomne forslag. 
9. Eventuelt. 

 
Regnskab for året 2017 foreligger ved generalforsamlingen. 
Regnskabet føres af vandværkets regnskabskontor.net v/Annette Gade. 

 
Bestyrelsen pr. 7/5 2018 

Formand: Arthur Søborg 

  

Referat 

Ad 1) Fremmødte: 16; Stemmeberettigede: 13 

 
Bestyrelsen pegede på Ellen Hansen som mødeleder, Torben Hansen ønskede også at 
stille op, herefter var der valg og ved afstemning stod det lige. Herefter trak Ellen Hansen 
sig. Efter kort tid trak Torben Hansen sig og Ellen Hansen var mødeleder under resten af 
mødet. 

 
Ad 2) Godkendt. 



 
Ad 3) Punktet blev flyttet til pkt. 8 da det mere var en generel forespørgsel om 
vandværkets drift. 

 
Ad 4) Arthur berettede om året, beretningen blev godkendt. 

 
Ad 5) Revisor Annette Gade gennemgik regnskab og budget, Arthur gennemgik 
takstbladet – Godkendt. 

 
Ad 6) Arthur Søborg takkede af. Anker Gluud (ved fuldmagt til Torben Hansen) og Ellen 
Grube Hansen stillede op til den ledige bestyrelsespost. Anker Gluud fik 5 stemmer og 
Ellen Grube Hansen fik 6 stemmer, 2 undlod at stemme. Ellen Hansen blev valgt og Anker 
Gluud blev valgt til suppleant. 

Ad 7) Bente Mortensen og Ellen Grube Hansen stillede ikke op. Søren Hoppe Christensen 
og Mette Jensen med Thomas Brockmann som suppleant blev valgt til bilagskontrollør. 

Ad 8) Ellen Grube Hansens forslag om udelukkende post på e-mail til medlemmerne blev 
vedtaget. 

 
Mogens Iversen’s forslag fra sidste år om referat af generalforsamlingen på hjemmesiden 
blev vedtaget. 

OF’s forslag blev gennemgået: 
1. Vedtaget 
2. Drøftet 
3. Ingen nye planer 
4. Udsættes (vedkommende, der havde stillet forslaget, var ikke til stede. 
5. Se vedtægterne 
6. Se takstbladet 
7. Alt skal kunne læses på hjemmesiden fremover. 

 
Ad 9) Forespørgsel fra Torben Hansen om, hvorfor man benyttede en revisor fra Brovst, 
og ikke en lokal. Annette Gade forklarede efterfølgende. 

 
Underskrevet af: 

 
Formand Arthur Søborg 



Næstformand Jan Hansen 
Kasserer Joannie Bregntoft 
 


